
           

     

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

_________________________________________________________________________________ 

Nærutvalget i kommunedel 8, fjerde faste møtet. 

Dato og tidspunkt: 08.11.2021 19:30 – 21.00. 

Sted: Bragernes barneskole 

Møtet er åpent for innbyggere. 

Til stede 

Innbyggere: 

Auduns Støren, Helle Collett Reffhaug, Ole J. Gustavsen, Elinor Sibbern Moen, Ragnhild Sandvold 

Folkevalgte: 

Kari Palm, Per Olav Horne, Ravi Sunder (vara Høyre) 

Administrasjon: 

Thea Risvik Stokke 

Frafall: 

Bawan Abdullkadir, Hilde Glenne, Kjell Arne Hermansen, Muharrem Emeci, Anne Kristin Markhus 

Aabo 

Referat godkjent av leder Helle Colett Reffhaug/Auduns Støren 

Referent sekretær Thea Stokke 

Sak 25/21 Rådmannens forslag til handlings og økonomiplan 

Kort beskrivelse: 

Rådmannen inviterer hvert nærutvalg til å utarbeide et notat innen 18. november der de forteller hva nærutvalget 

har hatt størst fokus på i 2020, og hva det er viktig at politikerne kjenner til før de skal behandle forslag til 



  

 

 

 

 

   

  

 

 

   

  

   
 

 
 

  
 

   

 
 

  
   

 
  

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

Handlings- og økonomiplan. Notatene fra nærutvalgene sammenstilles og oversendes hovedutvalgsledere og 

gruppeledere. 

Saken behandles i neste arbeidsmøte førstkommende torsdag. Informasjon rundt saken oversendes sekretær. 

Sak 17/21 Samarbeidsavtale 

Kort beskrivelse: 

Saken behandles i neste arbeidsmøte førstkommende torsdag. 

Sak 19/21 Støy på nattestid på den nye sykehustomta. 

Kort beskrivelse: 

Audun viser til at det er engasjement fra befolkningen rundt saken. Det stilles spørsmål rundt om dette er en sak 
nærutvalget skal være opptatt av. Nærutvalget er enige om at man burde det. 

Nærutvalget ønsker å vite om det finnes en helhetlig plan for en utbyggerplan for hele kommunedelen. Sekretær 
undersøker om det finnes en plan rundt dette. 

Sak 16/21 Den gamle sykehustomta 

Kort beskrivelse. 

Det er dialog med tilskuere om hva som oppleves som viktig for kommunedelen 
Man er opptatt av reguleringsplaner og vil vite hvor i planprosessen man står. 

Sekretær undersøker hvor man er i planprosessen. 

Sak 26/21 Barnehagekvalitet i Drammen 

Kort beskrivelse: 

Saken utsettes til arbeidsmøte førstkommende torsdag. 

Sak 27/21 Bragernesdagen med nærutvalget som deltok 

Kort beskrivelse: 

Kort om denne aktivitetsdagen. Nærutvalget stilte med leder, varaleder og koordinator. 

Sak 32/21 Et ønske fra nærmiljøet om en basketballbane på Kjappen 



 

     

   

  

 

 

  

    

   

 

    
  

 
       

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

     

 

   
 

    

Kort beskrivelse: 

Det er et ønske om å lage en basketballbane på siden av kjappene. Nærutvalget ønsker å gå i dialog med nærmiljøet 

for å finne en felles løsning på dette. Det er en bekymring rundt at barn henger i sentrum. 

Sekretær tar kontakt med virksomhetene det gjelder om man eventuelt kan gå i dialog om en mulig løsning. 

Sak 28/21 Besøk av ordfører 

Kort beskrivelse: 

Ordfører har vært på besøk og man har snakket om hvilke saker som er viktig for nærutvalget det siste året. 

Sak 30/21 Trafikkutfordringer i nærmiljøet rundt Bragernes skole 

Kort beskrivelse: 

Utfordringer med trafikkbildet rundt Bragernes skole, Løkkebergvergen, engene og kiwikrysset. Det er et ønske om 
dialog. 

Politiker Kari Palm stiller spørsmål på politikerpost. Høyere og arbeiderpartiet tar det med seg til gruppen. 

Sak 29/21 Valg av representant til frivilligprisen fra kommunedel 8 

Kort beskrivelse: 

Valg av representant utsettes til neste arbeidsmøte førstkommende torsdag. Resultatet er unntatt offentligheten. 

Sak 31/21 Høyhus på Brakerøya 

Kort beskrivelse: 

Nærutvalget ønsker en oppdatering rundt prosessen. Sekretær tar kontakt med virksomheten dette gjelder for å få 

status. 

Sak 32/21 Rånestøy og høy fart Bragernes/Strand/Brakerøya og sentrum. 

Kort beskrivelse: 

Sakene er spilt inn til politikere i nærutvalget og avventer status. 

Sak 33/21 Strongbanen på Brakerøya 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

   
 

 

Kort beskrivelse: 

Nærutvalget er opptatt av hva som skjer med denne banen. Det er et ønske om å få mer informasjon om saken. 
Sekretær tar kontakt med virksomheten for å status. 

. 


